沙田區議會 Sha Tin District Council

交通及運輸委員會 Traffic and Transport Committee

會議通告Notice of Meeting

日期：二零零四年五月六日(星期四)





Date
 : 6 May 2004 (Thurs)
時間：下午二時三十分







Time
 : 2:30 p.m.
地點：沙田區議會會議室






Venue : Sha Tin District Council Conference Room
議程 Agenda

1. 「T3號道路及相關道路工程的臨時交通管理措施」諮詢文件

Consultation Paper on “Temporary Traffic Management Measures for T3 Road and Associated Road Works”
2. 匯報有關T3號道路及相關道路工程計劃下引起關注的5個配套工程及1項臨時交通安排措施的跟進及諮詢結果

Report on the Follow-up Actions and Consultation Results of the Five Complementary Projects and One Temporary Traffic Arrangement under the Temporary Traffic Management Measures for T3 Road and Associated Road Works

3. 羅光強先生提出「沙田區議會交通及運輸委員會擱置討論『東鐵支線啟用後的公共交通計劃』，直至馬鞍山鐵路通車後，詳細了解實際需要，方提出討論。」的動議

Motion to be Put Forward by Mr LAW Kwong-keung: “The Traffic and Transport Committee of Sha Tin District Council should shelve the discussion on “Public Transport Scheme Upon Commissioning of KCRC East Rail” until the Ma On Shan Rail is completed and the actual needs of the residents are found out.”

4. 「2004 ( 2005年度沙田區巴士路線發展計劃」諮詢文件

Consultation Paper on “2004-2005 Sha Tin Bus Routes Development Plan”
5.
「延長九巴第286P號線(恆安(圓洲角)至利安及美松苑」諮詢文件
Consultation Paper on “Extension of the Route of KMB No. 286P (Heng On – Yuen Chau Kok) to Lee On Estate and Mei Chung Court”

6.
「T7號道路通車及其後西沙路之交通安排」諮詢文件
Consultation Paper on “Traffic Arrangement Upon Commissioning of T7 Road and the Subsequent Sai Sha Road”

7.    「紅梅谷路/田心街交界處之行人天橋及道路擴闊工程-安裝行人天橋預製組件臨時交通改道措施」諮詢文件

Consultation Paper on “Footbridge and Road Widening at the Junction of Hung Mui Kuk Road and Tin Sam Street – Temporary Traffic Diversion Measures for Erecting Precast Footbridge Units”

8.
「美田路巴士站之搬遷」諮詢文件

Consultation Paper on “Relocation of Bus Stops at Mei Tin Road”

9.    李立航先生提出有關寧泰路旁單車徑的交通安全的問題


Question to be Raised by Mr LEE Lap-hong, Almustafa Regarding the Safety of the Cycle Track Beside Ning Tai Road
10.
何淑萍女士提出有關鞍駿街重型車輛夜泊及交通配套設施不足的問題


Question to be Raised by Ms HO Suk-ping, Shirley Regarding the Problem of Overnight Car Parking Spaces Shortage for Heavy Vehicle and the Lack of Traffic Ancillary Facility at On Chun Street

11.
運輸署提交的進度報告
Progress Report Submitted by Transport Department

12.
「監察小瀝源駕駛學校聯絡小組」成員人選
Election of Members of the “Monitoring Siu Lek Yuen Driving School Liaison Group”

13.
工作小組報告

Progress Reports Submitted by Working Groups 

14.
補選委員會副主席及道路交通安全工作小組召集人
By-election of the Vice-chairman of the Committee and the Convenor of the Working Group on Road Safety

For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance. Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.
